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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2023. gada 1. jūnijā  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Būvvaldes vadītāja Inga 

Šuldrika.  

 

Pieaicinātās personas – K.Ā. U.K.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par A.K. iesnieguma noraidīšanu.  

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumu par viena 

jautājuma izslēgšanu no darba kārtības, jo tas tika izskatīts īpašumu komitejā.   

 

Jautājumu par darba kārtību un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Jautājumu par ātrumvaļņu izvietošanu uz Ābeļu ielas, Vimbukrogā izslēgt no Drošības 

komitejas sēdes darba kārtības,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam, un V. Pozņaks aicina balsot par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 1. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Par A.K. iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:05:45) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 17.janvārī 

saņemts A.K. iesniegums, kurā lūgts pilnībā atcelt Ķekavas novada pašvaldības būvvaldes 

2022.gada 19.decembra lēmumu “Par patvaļīgās būvniecības radīto seku novēršanu 

nekustamajā īpašumā ,,Meža Noras”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā. Jautājums tek skatīts 

Drošīnas komitejā jau trešo reizi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, K.Ā., Jānis Zvaigzne, Inga Šuldrika, 

U.K. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pagarināt iesnieguma izskatīšanu līdz vienam gadam,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:43 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


